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Protokoll från förvaltningsgruppen 11 februari 
2020

Närvarande:
Stadsdelsförvaltningen
Gunilla Davidsson, stadsdelsdirektör
Lars Wennberg, stabsstrateg
Mette Sundqvist, avdelningschef HR, IT och innovation Hägersten-
Liljeholmen
Elisabet Tullgren, avdelningschef HR Älvsjö

Fackliga organisationer
Vision: Christian Juntunen, Sara Borenius
Kommunal: Charlotte Andersson, Erica Stenung, Jenny Falkenberg
Lärarförbundet: Anna-Maria Nicastro, Susann Stjärnfeldt
SSR: Liselotte Näslund, Shahanaz Khan, Camilla Wredenborg Jansson

Förhinder:
Vårdförbundet
Ledarna

Tidpunkt:
11 februari 2020 kl. 12:00

Plats:
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning 
Konferensrummet Lars-Magnus plan 9

1 Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 
Gunilla Davidsson öppnade mötet och dagordningen godkändes. 
Till att justera protokollet utsågs Camilla Wredenborg Jansson, 
Christian Juntunen, Charlotte Andersson och Anna-Maria Nicastro. 
Datum för justering är tisdagen den 18 februari 2020 och den sker 
digitalt. Synpunkter lämnas till Lars Wennberg senast måndagen 
den 17 februari kl. 12:00. En presentationsrunda genomfördes.

2 Information från förvaltningen
Information från projektet för sammanslagningen
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Gunilla informerade om förslag på ny förvaltningsorganisation för 
Älvsjö och Hägersten-Liljeholmen. Presentationen bifogas 
protokollet.

Lärarförbundet
Lärarförbundet undrade vad som ska ligga till grund för tillsättning 
av avdelningschefer.

Arbetsgivaren
LAS ligger till grund för tillsättning.

SSR
Det finns synpunkter från medarbetare i Älvsjö att det finns en 
känsla blir uppslukat av det mycket större Hägersten-Liljeholmen. 
Detta kan leda till att en del slutar i förvaltningen.

Arbetsgivaren
Detta är arbetsgivaren medveten om och kommer att verka för att 
sammanslagningen ska ske på ett så bra sätt som möjligt och att alla 
ska känna sig välkomna i den nya förvaltningen.

Vision
Hur är det tänkt att medborgarkontoret ska fungera efter 
sammanslagningen? Klienter kan komma att känna sig splittrade om 
de ska till två ställen.

Arbetsgivaren
Medborgarkontoret och verksamheterna får utvecklas för att 
fungera väl i den nya organisationen.

SSR
Hur har arbetsgivaren kommit fram till att den nya 
stadsdelsförvaltningen behöver ett medborgarkontor då vi i 
Hägersten-Liljeholmen inte ens haft en receptionist trots att behovet 
under lång tid påtalats? SSR ser positivt på och ett stort behov av ett 
medborgarkontor och hoppas att det får vara kvar även efter det att 
stadsdelsförvaltningarna flyttat samman.

Arbetsgivaren
Vi vet att detta är en mycket uppskattad verksamhet i Älvsjö. 
Medborgarkontoret är en viktig länk till stadens service och det 
finns flera möjliga synergier med andra verksamheter framöver som 
vi kan ha stor nytta av. Det är också viktigt att vår närvaro i Älvsjö i 
viss mån finns kvar och utvecklas vidare på ett genomtänkt sätt.
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Kommunal
Hur kommer det att bli med de fackliga lokalerna?

Lärarförbundet
Närheten till förvaltningen är viktig för samverkan.

Arbetsgivaren
Lokalerna kommer att ses över i sin helhet inför sammanslagningen, 
vilka som kan sägas upp och vilka som ska vara kvar. I översynen 
ingår de fackliga lokalerna. Förslaget är att förvaltningslokalerna 
ska finnas på Telefonvägen 30. Hur utgången blir är för tidigt att 
säga just nu.

Vision
Blir det kontorslandskap eller enskilda rum?

SSR
Är kontorslandskapet på det nya våningsplanet?

Arbetsgivaren
Lokalerna kommer att utgöras av en blandning av dessa. AG 
återkommer med information när planeringen har kommit längre.

Kommunal
Det ska stå tydligt i protokollet att detta bara är information och inte 
samverkan.

Arbetsgivaren
Detta är bara ett informationsmöte motsvarande § 19 MBL.

9 Mötet avslutades
Gunilla avslutade mötet. 

Justeras (digitalt)
Gunilla Davidsson, stadsdelsdirektör
Lars Wennberg, strateg
Charlotte Andersson, Kommunal
Anna-Maria Nicastro, Lärarförbundet
Christian Juntunen, Vision
Camilla Wredenborg Jansson, SSR
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